
Florenzi: Musimy odwrócić negatywny trend
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Alessandro Florenzi wziął udział w inicjatywie Roma Cares pt. "W szkole

kibicowania", spotykając się z najmłodszymi fanami futbolu. Przy tej okazji

wicekapitan Romy udzielił krótkiego wywiadu dla Roma TV.

- W niedzielę mamy wielki mecz z trudnym rywalem jakim jest Inter, musimy

odwrócić ten negatywny trend, staramy się nie patrzeć więcej w przeszłość, ale

poprawiać teraźniejszość, mecz po meczu. Musimy postarać się umieścić na boisku

złość sportową, która kumulowaliśmy w tych spotkaniach. Ważna, aby podejść od

meczów, które nas czekają, jest głowa, gdyż zmierzymy się z trzema bardzo

ciężkimi spotkaniami, ale Roma potrafi zrobić maksimum, aby postarać się zdobyć

najwięcej możliwych punktów. Znajomość Spallettiego jest bez wątpienia zaletą,

wiemy jakie są jego słabe punkty, on zna też nasze i będzie to z pewnością piękny

mecz do oglądania i wielki spektakl.
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